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Protokół Nr 2l202f
z posiedzenia Komisji Ronvoju Gospodarczego

odbytego w dniu 25 marca f022 roku.

Ad pkt l.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodnrcz4cy Jan Rutowicz witaj4c na

wstępie zebranych członków'
Stwierdził, ie na stan 5 członków zgodnie z Iistq obecności w posiedzeniu udział
bierze 5, co stanowi quonrm do podejmowania prawomocnych decyzjl

Lista obecności stanowi załączniknr 1. do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:
-'Wojta Gminy Henryka Koniecznego'
- Zastępcę Wojta Krzysztofa Bajora,
- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Inspektora ds. drogownictwa Wojciecha Domańskiego,
- Inspektora ds. ochrony środowiska Tomasza Plutę

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodnlczqcy Komisji zapoznał' Z proponowanym porz4dkiem posiedzenia,
który stanowi za|ączniknr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja jednogłośnte przyjęł'aporzqdek posiedzenla w następujQcym brzmięniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyjęcie p orzqdku posied Zenla.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiędzenia Komisji z dnia 25 lutego f022
roku.
4, Informacja o dziataniach profilaktycznych zmterzajqcych do al<tywizacji

mieszkańców Gminy Fałków z zabesu dbałości o środowisko i przyrodę.
5. Informacja o zrealizowanych inwestycjach drogolvych w 202I roku.
6. Analiza i wyrazenie opinii w zakresie remontu drog rolniczych i powiatovvych

znajdujqcych się na terenie Gminy'
7. Sprawy róŻne i wolne wnioski.
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8. Zakończenie posiedzenia,

Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokoł' ze wspólnego posiedzenia

Komisji odbytego w dniu 25 lutego f02f r.

Ad pkt 4.

W tym punkcie Prowadz4cy udzielił głosu inspektorowi ds. ochrony

środowiska Tomaszowi Plucie, który powiedzi at między innymi, zę wzorem ubiegłego

roku \)rzqd Gminy organizuje akcje sprzątania świata w ramach Swiatowego Dnia

Ziemi, W tym celu zakupiono odpowiednie worki, rękawiczki i do akcji Za pomocq

sołtysów zostanq Zaproszone wszystkie sołęctwa. Akcja ma trwać przez cały kwiecień,

by mieszkańcy poszazególnych sołectw mogli się dostosowaó do dysponowanego

czas1l)jak i warunków atmosferycznych, Zebrane odpady będę odbierane przezlJrzqd

Gminy. Cułqakcj4 będzie koordynował inspektor Tomasz Pluta.

Ad pkt 5.

W tym punkcie zabrał głos inspektor Wojciech Domański' który poinformował,

zę w wyniku postepowania o zamówienie publiczne zlecono wykonanie dokumentacji

projektowo _ kosztorysowej d\a zadania pn. ,,Budowa drogi w miejscowości Papiemia
w Gminie Fałków wraz z uzyskaniem decyĄi o zezwoleniu na realizacje inwestycji

drogowej (ZRID) za kwotę 67 650,00. Następnie inspektor poinformował, ire w f0f1
roku:
- przebudowano w Fałkowie ul. Zamkowq i Spacerow4, których koszt wyniósł
268 653,28 zt,
- wykonano moderntzasje drogi do gruntów rolnych w Czermnie na koszt _39 852 zł',

- utw"hrdzono grunt w Fałkowie koło cmentarza kostkq brukową na kwotę i98 164,97,

- przebudowano drogę Sulborowice Reczków i nawierzchni na wiadukcie

w olszamowicach nałączn4 kwotę lzt 604,8l zł.

Wspólnie z powiatem wyremontowano drogę powiatową Nr 0480 T Fałkow -
Studzieniec na długości 1930 metrów, kwota całkowita wyniosła 1 009 3f5,fI zł.

Następnie komisja udała się w teren w celu zapoznania się Zę stanem dróg

dojazdowych do po| zgł'oszonych do remontu przez sołtysow poszczegolnych sołectw.



Ad pkt 6.

Po powrocię z terenu Komisja dokonała anaIizy poszazególnych odcinków dróg i

wyłoniła do remontu przez IJrzqd Marszałkowski drogę w olszamowicach ).,przez

pola i ł4ki''.
Do remontu wybrano następujące drogi rolnicze:
1) Czermno za,,GS-em'' około 500 metrów,
2) Wola Szkucka (droga poprzeczna) - około 300 metrów,
3)Leszczyny _ około 200 metrów,
oraz.''poprawę'' drogi w Sulborowicach na odcinku około 500 metrów.

Ad pkt 7.

W tym punkcie jako pierwszy zabrał głos wójt Gminy Fałkow' ktory

poinformował o potrzebie wygospodarowania środkow finansowych zbudŻetu gminy

nazakup nowych wodomierzy znakładk4, która jest bardziej czujna nabadziez wody.

Na terenie gminy posiadamy 1,61'7 wodomierzy. od jesieni ubiegłego roku

wymieniliśmy około 120 wodomleTzy ze starych na nowe. By wymienić wszystkie
wodomierze potrzebowalibyśmy około 350 000,00. Pan wójt Zaproponował zakup

800 sztuk wodomierzy i powiedział., ze zwroci się na najbltŻszej sesji do radnych

o wyasygnowanię kwoty 200 000 zt' na ten cel.
Radni opowiedzieli się za p otrzeba zakupu nowych wodomi erzy.

Następnie radny, a Zarazęm Przęwodniczqcy Rady Gminy zgt'oslt. potrzebę usunięcia

lipy i usytuowania lusterka ulicznego w Fałkowie przy v,ryjeździe z ulicy ogrodowej
na Studzienieckę.

Ad pkt 8.

W zwtqzku ze zrealizowaniem porzędku posiedzenia Przewodniczqcy Komisji
podziękował wszystkim zaudział t zamknqł' posiedzenie.

Na tym protokoł zakonczono.

Protokółowat.a.
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PRZEwoDNIczĄcY
Komisj i RozwqfĄGospodarczego

Y#,1{.'I{łpdurhll Jan Rutowicz


